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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2019. január 16-án 14:00 órakor tartott ülésér ől 
 
 
 
Helye: 103. terem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
 
Bodáné dr. Kendrovics Rita levezető elnök köszöntötte a tanév első tanácsülésén megjelenteket, 
és elmondta, hogy a tanácsülésen a 17 szavazati jogú tanácstag közül jelen van 15 fő, a tanács 
határozatképes.  
Dr. habil Koltai László a dékáni szavazati jogát dr. Takács Áron dékánhelyettesre, az 
intézetigazgatói szavazati jogát Bartha Eszter dékáni hivatalvezetőre ruházta át.  
Az emlékeztető hitelesítésére Dr. Oroszlány Gabriellát kérte fel. 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kiküldött napirendi pontokat.  
 
Két szavazás lesz, egy kézfeltartásos és egy titkos szavazás lesz. A titkos szavazáshoz 
szavazatszámláló bizottság szükséges. Javasolt elnök: Dr. Takács Áron, tagok: Soósné Berecz 
Márta, Csillagné Kiss Mariann. 
A Kari Tanács elfogadta szavazatszámláló bizottság összetételét.  
 
Az 1. napirendi pontban változás történt, Dr. Csiszér Tamás visszavonta a docensi pályázatát. 
 
0. napirendi pontként dékán úr kért szót. 
Dékán úr köszöntött mindenkit az év első tanácsülésén. Az ide évben több változásra lehet 
számítani. 2018. év végén szóba került az egyetem összevonása, de a legfrissebb hivatalos 
információk szerint a kormányzat ezt a szándékát visszavonta.  
A kar gazdasági helyzetével kapcsolatban elmonda, hogy a 2019. évi költségvetés még nincs 
elfogadva, szeretnék elérni, hogy az allokációs főösszeget kicsit megemeljék és utána lehet 
egyezkedni az összeg karok közötti elosztásáról. Az eddig megkapott allokációs terv nem túl 
kedvező a karunkra nézve, de ez még nincs elfogadva. A tavalyról hozott hiány és az idénre 
tervezett allokációs összeg nem teszi lehetővé új kolléga beléptetését illetve a bér emelést a 
meghatározott bérminimumon felül. A hallgatói teljesítmények szépen alakulnak, a kar szakmai 
munkája megfelelő.  
A kihelyezett képzésekkel kapcsolatban szeretne tájékoztatást adni. A békéscsabai képzés sorsa 
még nem dőlt el, mellyel kapcsolatban az eredeti terv az volt, 2019. szeptemberében elindul 
könnyűipari mérnök, nappali tagozatos a képzés. A Gál Ferenc Főiskola, akivel partnerek vagyunk 
nem tudta kiadni az EMMI felé azt az igazolást, miszerint ők bérbe adhatják a helyiségeiket, annak 
ellenére, hogy aláírták a szerződést. Ennek az ügyinézésére várunk, már megkérték a Nemzeti 
Vagyonkezelő Zrt-től ezt a jogot, és amint ez bekerül a minisztériumba akkor döntenek és kerül az 
át az ügy az Oktatási Hivatalhoz és akkor tud megjelenni a felvi.hu-n is. Ennek esélye elég 
csekély, ami a kar szempontjából nem túl jó, mert az ipari támogatás igen nagy összeg lenne, az 5 
év alatt kb 140 MFt lehet. Remélhetőleg 2020. szeptemberében el tudjuk indítani a képzést.  
Rektor úr és a Bánki kar dékánja tájékoztatást adott arról, hogy a magyar kormány egy 
kormányhatározatban döntést hozott arról, hogy a FOSZK képzést Kaposváron az Óbudai 
Egyetemnek folytatnia kell. Ennek az előkészítése ebben a félévben megtörténik és az ezzel 
kapcsolatos anyagok kari tanács elé fognak kerülni. Ez csak akkor fog elindulni, ha nettó bevétele 
lesz belőle a karnak, ami elsősorban a tevékenység felügyeletét az ezzel járó adminisztrációt 
jelenti, hiszen a tárgyak nagy részét az ottani oktatók megoldják, csak gépész specializáció indul 
majd.  
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2019. évben lejár a Rektor úr mandátuma, a pályázat kiírásra került, február 15.-ig lehet 
benyújtani, a rektor úr egyeztetéseket folytat ezzel kapcsolatban.  
Február 1.-től új kancellás is érkezik, Földes Gabriella személyében, aki az EMMI Felsőoktatás 
finanszírozásáért felelől osztályvezető. 
2019. január 1.-től emelték a bérminimumot 195000 Ft-ra, mely a nemoktató kollégákat érinti. Hogy 
ezt megkapjuk-e támogatásban még nem tudjuk, a nem, akkor kb 2,4MFt-tal fogja emelni az éves 
hiányunkat.  
 
 
1. Docensi pályázatok  
 
Bartha Eszter tájékoztatás ad arról, hogy a Terméktervező Intézetbe lett kiírva egy docensi 
pályázat, melyre Dr. Csanák Edit adta be pályázatát. A kari pályázatokat véleményező bizottság 
áttekintette és elfogadta a pályázatot. A Terméktervező Intézet Intézeti tanácsa is véleményezte a 
pályázatot, 4 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett támogatta azt.  
A pályázat kiírás és egyetemi követelményrendszer között volt némi eltérés. Az egyetemi 
követelményrendszer 8 éves szakmai és oktatási tapasztalatot ír elő, amelybe beleszámítható a 
doktorandusz időszak is, ezzel szemben a pályázati kiírásba ez nem került bele (tévesen).  
 
A Kari Tanács támogatta Dr. Csanák Edit docensi pályázatát (13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás) 
 
 
 
 
2. Félévkezdéssel kapcsolatos információk, teend ők 
Bodáné dr. Kendrovics Rita elmondja, hogy a vizsgaidőszak december 17 - január 26.ig tart. Azt 
kéri az intézetektől, hogy január 26.-ával minden neptun bejegyzés kerüljön be az oktatók által. 
Rengeteg statisztikát kell gyártani az elkövetkező időszakban, amelyhez ehhez az adatok 
elengedhetetlenek. Az egyetem azt tervezi, hogy minden 18 kreditet nem teljesítő, 2018. 
szeptembere után beiratkozott hallgatónak üzenetet fog küldeni, hogy nem biztos, hogy tudják 
teljesíteni a megemelkedett követelményeket ehhez viszont teljesen lezárt hallgatói adatokra van 
szükség.  
Szaniszló Albert kérdezi ehhez kapcsolódóan, hogy ez a határidő az erasmusos hallgatókra is 
vonatkozik-e? A válasz igen, csak arra kell odafigyelni, hogy ők egyéni tanrendben vannak.  
A tavaszi féléves kurzusok kiírásra kerültek és az órarend is elkészült. Ezzel kapcsolatban 
elmondja, hogy sávosított órarend került bevezetésre, amellyel a lemorzsolódást próbáljuk 
csökkenteni, így próbálunk lehetőséget adni a felsőbb éves hallgatóknak, hogy azokra az alapozó 
tárgyakra be tudjanak járni, amit még nem teljesítettek. Továbbá meg lett szüntetve pl a 
matematika tárgynál a szakonkénti tantárgyfelvétel. Az összes hallgató egy matematika előadáson 
fog részt venni és bármelyik gyakorlatot felvehetik. Ezáltal az alapozó tárgyakkal egyidőben 
intézeti órák nem kerülhetnek kiírásra. Így olyan hallgatói kérelem, ami óraütközésre hivatkozik, 
nem lesz elfogadva a következő félévtől.  
Záróvizsgázó hallgatókat csak akkor tudja a tanulmányi osztály abszolválni, ha a szakmai 
gyakorlat beírásra kerül, így kéri az intézeteket erre fokozottan figyeljenek oda. Továbbá a 
szakdolgozat címek beírása is szükséges! 
Dr. Oroszlány Gabriella kérdezi, hogy ezek a határidők vonatkoznak-e a székelyudvarhelyi 
képzésre is? De nem, mert az a képzés mindig egy héttel később kezdődik, így egy héttel később 
is fejeződik be, és a vizsgaidőszak is csúszik egy hetet. De természetesen ott is van egy határidő, 
amelyet minden oktató megkapott.  
Szabó-Zsidai Krisztina elmondja, az erasmusos hallgatókkal kapcsolatban, ha véletlen később 
érkezik meg az ő jegyük, akkor az beírásra kerül majd az oktató kérésére.  
A szakmai gyakorlattal van a legtöbb probléma, melynek beírási határideje a tanulmányi ügyrend 
szerint mindig az adott szorgalmi időszak utolsó napja! Erre van egy külön rubrika a neptunban. Az 
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intézet hatásköre az, hogy hogyan teszi kötelezővé a hallgatónak, hogy időben leigazolja a 
szakmai gyakorlatát. 
 
 
 
 
3. Specializációválasztás menete szabályzat módosít ása 
Bodáné dr. Kendrovics Rita elmondja, hogy a specializációválasztás menete szabályzata már 
korábban is elérhető volt a kari honlapon, amely most ki lett egészítve a minimális létszámokkal a 
2018.-ban kiadott 3/2018. számú Rektori utasítás alapján. A dokumentumok az intraneten voltak 
elérhetőek. Szavazni kell a BSc valamint a FOSZK képzés specializációválasztását illetően.  
Dékán úr elmondja, hogy a keretszám feltöltése a felvételi eljáráshoz hasonló elvek alapján kell 
megoldani.  
 
Prof. Dr. Kisfaludy Márta az alábbi javaslatok alapján kérte a módosítást: 

- ipari termék- és formatervező szakon egy specializáció indítása (visszaállítása) azon belül 
három választható modullal, Terméktervező specializáció ezen belül 1. modul: 
Öltözéktervezés és kiegészítők. 2. modul: Enteriőrtervezés és textil, 3. modul: 
Csomagolástervezés 

- az egyes specializációkon max. létszám beállítása, melyet a specializáció választás 
szabályzatának megfelelően a specializáció választás előtt a hallgatók számára is 
nyilvánossá kell tenni. 

 
 
Tasnády Réka HÖK alelnök elmondja a specializációválasztás kapcsán, hogy problémát jelenthet 
az, hogy a diplomába bekerül, hogy enteriör és textiltervező specializáción végeztek annak 
ellenére, hogy csomagolástervezést vagy ruhaipari tárgyakat is tanultak. 
 
A Kari Tanács egyhangúan elfogadta a Specializációválasztás menete szabályzat módosítását a 
javítások után (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
 
4. Egyebek 
Vadas Tamara érdeklődik a neptun rendszer és az ELTE közös pályázatának 
eredményéről. 
Dékán úr elmondja, hogy oktatási rektorhelyettes úrtól érkezett egy e-mail, melyben 
köszöni a részvételt és tájékoztatást ad arról, hogy elértük az indikátor számokat, így 
megköszöni a HÖK-nek a részvételt és dékánhelyettes asszonynak a munkát.  
 
Prof. Dr. Kisfaludy Márta elmondja, hogy az egyetem meghirdetett egy Csomagolásmentes 
nap pályázatot, 5 pályázat érkezett, 3 díjat osztottak ki, a díjátadó január 30.-án lesz. 
 
 
Megköszönte a munkát és az ülést bezárta. 
 
 

 
 
 

Határozatok 
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RKK-KT-LXVII/48/2019 
A Kari Tanács támogatta Dr. Csanák Edit pályázatát, melyet a Terméktervező Intézet által kiírt 
docensi pályázatra nyújtott be (13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás) 

 
 
RKK-KT-LXVII/49/2019 
A Kari Tanács egyhangúan támogatta a Specializációválasztás menete szabályzat módosítását 
BSc szakon a javasolt módosítások után (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LXVII/50/2019 
A Kari Tanács egyhangúan támogatta a Specializációválasztás menete szabályzat módosítását 
FOSZK szakon (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 

 
 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Bartha Eszter 
Hitelesítette: Dr. Oroszlány Gabriella 


